
Protokoll styrelsemöte 2024-10-24 

Ramunder HK 

 

Närvarande: 

Conny Svenlin (Ordförande) 

Alexander Eklund 

Magnus Eklund 

Heléna Wilson 

Erik Jakobsson 

Johan Stensson 

Tommy Blichfeldt 

Anders Torgesen 

Maria Malmsjö 

 

 
1. Mötets öppnande. 

 
2. Magnus Eklund utses till justerare  

 
3. Godkännande av dagordning. 

 
4. Senaste mötesprotokoll  

Utestående punkter från senaste protokollet diskuterades. 



 
 

5. Rapporter från föreningen 
 

 
a. Ekonomi 

Medlemsavgifter har skickats ut och intäkter från dessa beräknas vara i enlighet med budget trots att föreningen både tappat medlemmar samtidigt 
som en del har tillkommit. I övrigt inget direkt som avviker.  
 

b. Kiosk 
Inget att rapportera 
 

c. Sponsring 
- Conny har pratat med Lennie Forsså som kan hjälpa till med uppstart av en sponsringsgrupp. Styrelsen tar en diskussion på kommande 

styrelsemöte där förväntningar och uppdrag förtydligas 
- Sport100 är en typ av förening dör idrottsföreningar i Söderköping köper köper utrymme i Vikingen som kan nyttjas till att sätta upp sponsring. 

Melker Skoglund på kommunen driver detta och har tagit initiativ till att sätta upp ett nytt avtal. RHK avser att delta  
 

d. Domare 
- Föreningen har haft spelare (födda 2010 och 2009) som har gått domarutbildning. 
- Förbundet har poängterat vikten av att avboka matcher i tid och kommunicera detta tydligt även till domare 

 
e. Cuper/sammandrag/USM 

RHK avser att ansöka om att anordna USM steg 3. RHK är redan kvalificerade till steg 3 men måste avvakta till att steg 2 är färdigspelat innan ansökan 
kan ske. Vikingen ser ut att vara uppbokad de datum det avses att spela varför en diskussion behövs tas med kommun och andra föreningar. 
 

f. Inköp 
Det görs en hel del förfrågningar på inköp av olika slag. Den senaste tiden har det varit mycket förfrågningar på ledarkläder vilket skapar stor 
belastning på inköpsansvarig. Styrelsen beslutade att skapa en tydlig rutin för inköp av material och kläder avseende typ av kläder, krav på 
artikelnummer med mera. Vidare kommer inköp göras endast 2 gånger per säsong; en gång i början av säsongen och en gång i januari. Maria och 
Helena kommer se över och skapa en rutin. Information om detta kommer att tas vid nästa ledarträff. 



g. Rapport från lagen 
Styrelsens lagansvariga för kommande år enligt nedan. Samtliga lagrep tar in belastningsregister. 

- Bollek 21/22 – Helena Wilsson. Många barn (>20) inklusive föräldrar i Skönbergahallen.  
- P (F?) 18/19 – Alexander – Fungerar bra och > 15 barn (pojkar) 
- P 16-17 – Johan Stensson – Inget att rapportera. Fått förfrågan om att låna ut tid till fotboll. Styrelsen var enig i att vara försiktig med att 

”låna” ut tider till andra föreningar. 
- F 16-17 – Helena Wilsson – Sammandrag på lördag (åker med 2 lag) plus ytterligare sammandrag i november.  
- PF 14/15 – Alexander Eklund – Fungerar bra. Något dålig uppslutning på träningar vilket delvis beror på schemakrock med andra sporter. 
- P11-13 – Erik Jakobsson.  – 10 /11 aktiva och har redan spelat några matcher. 
- F 11/13 – Tommy Blichfeldt. Stor uppslutning med två lag. De roterar. Anmälda till Hallby cup i januari. 
- F09/10 –  Anders Torgesen. Några 09:or ska åka tillsammans med RP och spela Hallby cup. 3 vinster. Poängtera vikten a Ramundermail som 

kan användastill inlogg på plattan (appleID). 4 tjejer uttagna till Sverigecupen! Gick vidare från USM (så gick till steg 3 direkt) 
 

 
h. Föreningsförsäljning 

Pågår. Ska sammanställas kommande veckor. Styrelsen diskuterade idéer på kommande föreningsförsäljning (vår) t. ex armand (cancer), ställa ut 
pantlådor på företag mm. 
 

 
i. Övrigt 

- Det finns önskemål om att sätta upp ett Samverkansavtal med Mantorp. De har en spelare som önskar ytterligare utmaningar och vill därför 
träna och spela matcher med RHK. Det medför inte signifikanta kostnader och ledarna är positiva till initiativet. Patrik Håkansson deltog vid 
styrelsemötet och förklarade upplägget. Detta är en möjlighet för RHK att locka spelare till Ramunder i syfte att utveckla laget både med 
kvalitet och antal spelare. Tjejerna är i / närmar sig gymnasiet varför det finns en risk att vi tappar spelare och att ingå samarbete med 
andra föreningar är en möjlighet att utveckla både lag och individ. Patrik nämnde även andra initiativ / idéer för att behålla laget såsom 
öppen träning. 

Styrelsen accepterar ett samverkansavtal för den här spelaren men ställer motkrav på laget och ledarna att vara tydlig mot laget och 
spelarna kring syfte med detta samverkansavtal samt även dokumentera den plan som finns för att locka fler spelare till föreningen. 
Styrelsen anser att utveckling för det aktuella laget är viktigt men vill samtidigt främja bredden i laget där alla spelare har en roll och känner 
sig delaktiga (Se; Styrdokument Ramunder HK,  1. Vision och Värdegrund för Ramunder Handbollsklubb.) 



- P. Håkansson vill gå tränarutbildning i juni (TU6). Kostnad för detta är oklart men det finns möjlighet till bidrag från RF Sisu. Styrelsen tycker 
detta är positivt och vill främja ledarutveckling. Alex kollar kostnad för denna utbildning och Conny undersöker ev bidrag från RF Sisu. 

- Conny deltog i möte avseende ”Prioriteringsordning” för idrottshallar. Ett förslag har presenterats och avses att tillämpas kommande år. 
- Styrelsemedlemmar (och suppleanter) och ledare ska uppvisa Belastningregister. En lista har skapats som underlag för rapportering i 

Laget.se. Det saknas fortfarande från några ledare  
- Idrottslärare (Berga/Björkhaga) – RHK är välkomna att komma och delta på idrottslektion (Nathalie kan hjälpa till) 
- Förfrågning om Lagfoto – Kolla med lagen om de är intresserade. 
- Ledarträff: Styrelsen bjuder in ledare till nästa styrelsemöte. Punkter att diskutera (bland annat); Schysst match, inköpsrutiner mm. 

 
 

6. Att göra innan nästa möte. 
- Assisterande domaransvarig (Conny kollar med äldre lag) 
- Schysst match (Alex & Johan ser över koncept) 
- Arrangera ledarträff 
- Ordna med gemensam mailbox 
- Ungdoms SM – Hallbokning 18-19/1  
- Samverkansavtal – Ta möte med Patrik 
- Styrelsemedlemmar (och suppleanter) ska uppvisa Belastningregister 
- Logga 
- Bevaka Sport100 
- Sponsringsgrupp: Underlag för arbetsgrupp 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



7. Nästa möte. 
Till detta möte bjuder vi även in ledare 
 
2024-11-20  
18.30 – 20.00 
 
 

8. Mötets avslutande 

  

 

 

 

Alexander Eklund – Sekreterare       Magnus Eklund - Justerare  
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